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Verslag 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, G. Struys, T. Willaert, R. Ramakers, L. Peetroons, M. Smits 
(verslag) 
Verontschuldigd: E. Chevrolet, P. Van Waes, J. Jacobs 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 27/1 

P. Milanov veranderen in E. Milanov. Rest ok. 
 

2 FEEDBACK TOPSPORT 

 
R. Smith is verontschuldigd vanwege een gelijktijdige vergadering van de topsportcommissie. Dit punt 
wordt verschoven naar volgende vergadering. 
De selectiecommissie is samengekomen en de limieten voor de zomer zijn goedgekeurd. In de loop 
van de week zullen deze gepubliceerd worden. 
 

3 FINANCIEEL VERSLAG 2019 – BEGROTING 2020 

M. Smits overloopt de belangrijkste zaken in balans en resultatenrekening. 2019 werd afgesloten met 
een verlies van 20k. Dit is iets beter dan gebudgetteerd. 

4 AANPASSINGEN STATUTEN/HR 

 
Statuten: 
Art.17 topsport geen beleidscommissie 
Art.32 mag geschrapt worden 
Aanpassing van een aantal benamingen volgens de nieuwe wetgeving (Bestuursorgaan- intern 
reglement). Ludwig checkt nog na gezien hierover geen eensluidend advies is gegeven. 
 
HR: 
Art. 1.2.1.2.g: maximaal 10% van recreantenvereniging mag startnummer hebben 
Art. 1.3.2. volledig schrappen, aansluiting alleen nog elektronisch. Aansluiting via Alabus verhuizen 
naar 1.3.1 
Art. 2.2.2: rechtstreeks verkozen functie vervangen door “de post voor provinciaal aanduider”. 
Art 3.1.2: agenda moet niet in HR, schrappen? Ludwig vraagt dit na en schrapt indien dit mogelijk is. 
 
Start2Run: voorstel is om de start2run vergunning af te schaffen omdat dit aantal in vrije val is. De 
beleidscommissie recreatie zal hierover samenzitten. 
 
Sociaal Fonds: sommige clubs laten mensen in armoede minder lidgeld betalen. De vraag is of de 
federatie hier ook nog iets moet voor voorzien (bvb een fonds oprichten dat clubs met leden in 
armoede een financiële steuntje in de rug kan bieden). Voorlopig geen prioriteit. 
 
Financieel comité: vanuit Sport.Vlaanderen wordt gevraagd om dit comité 3 keer per jaar te laten 
samenkomen (om punten te scoren voor goed bestuur). Dit lijkt niet evident aangezien we al moeite 
hebben om mensen te vinden voor het financieel comité dat 1 keer per jaar de rekeningen komt 
nakijken. Dit zal gevraagd worden aan de mensen van het comité of ze dit zien zitten. 
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5 TIMING AV 

 
Gery stelt voor om de AV te laten starten om 10u en te proberen dit te laten eindigen voor de 
middagpauze. We zouden dan aansluitend een broodjesmaaltijd en de receptie aanbieden. Er is wel 
een mogelijkheid om toch een pauze vroeger te laten doorgaan als we merken dat het niet zou lukken 
om op tijd te eindigen. 
De 3 beleidscommissies dienen ook een jaarverslag te brengen. De topsportcommissie is geen 
beleidscommissie en daar moet dus geen verslag ter plaatse van bezorgd worden. Een uitgebreid 
jaarverslag zal opgenomen worden bij het algemeen jaarverslag, dat aan de clubs wordt 
overgemaakt.  
Door de onvoorziene afwezigheid van Erik Chevrolet zal Tony Willaert het financieel verslag 
presenteren. 
 

6 PROGRAMMA STRATEGISCHE DAG 

 
Deze vindt plaats op 4 april. Alle voorzitters van de commissies worden uitgenodigd, en het personeel 
dat zich vrij kan maken. 
Eerst een plenair gedeelte en dan discussies in kleinere groepjes. 
 
Mogelijke onderwerpen zouden zijn: 
 

1. Financiële langetermijnplanning 
2. Wedstrijdformat (brainstorm over wedstrijdvormen in 2030) 
3. Recreatie 

 
Andere mogelijke suggesties zijn welkom. 
We zouden ook extra mensen kunnen uitnodigen om de discussie te voeden. 
 
Hier moet over nagedacht worden tegen de volgende raad van bestuur van 2 maart. Dan moet de 
knoop doorgehakt worden hoe deze dag er precies zal uitzien. 
 

7 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

 
Competitie (vergadering 23/1) 
Tijdschema’s interclubs-BVV werden besproken en zijn gepubliceerd op de website. 
 
De commissie vraagt om de convocatie voor het BK meerkampen minstens 14 dagen op voorhand 
bekend te maken, dit om juryleden toe te laten om een overnachting te regelen gezien het 
kampioenschap 2 dagen is. 
 
Winterkalender 20-21: PK indoor en PK cross werd de datum vastgelegd. 
In maart zal er een bevraging gestuurd worden naar de clubs waarom clubs wedstrijden organiseren. 
Ze willen hier een beter inzicht in. 
 
Recreatie (vergadering pas 18/2) 
 
Infosessie sporttijden 21/2 in Gent en 29/2 in Beerschot. 
Locatie running&co dag ligt onder voorbehoud vast. 
 
Jeugd (vergadering pas 9/3) 
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8 VARIA 

 
- Gezien het BK meerkamp vroeg op het jaar valt, moeten er specifieke selectiecriteria worden 

voorzien. Nicole deed een voorstel aan de lbfa en wacht op antwoord. 
- AMH atleten: er zijn incidentjes geweest rond de huldiging van AMH atleten op 

kampioenschappen. Met een beetje gezond verstand kan dit vermeden worden in de 
toekomst.  

- BK marathon: Gery heeft de vraag gekregen van Golazo België om het BK marathon toch nog 
in Brussel te organiseren dit jaar op zondag 04-10-2020. Er is geen bezwaar tegen deze vraag, 
maar dan wel aan dezelfde voorwaarden als in Eindhoven. Dit werd mondeling reeds 
toegezegd (premies, vip, fanhouse, …) Josefien is bezig om een contract op te maken. 
Voorlopig voor 1 jaar en na dit jaar opnieuw samen te zitten. Misschien clausule te voorzien 
dat we hier steeds van af kunnen stappen, zodat de inkomsten gegarandeerd blijven. 

- Gery en Thomas hebben samen gezeten met Vermarc. Contract werd verlengd. Ook zullen ze 
de kledij voor de Spelen leveren. Er werden betere sponsorvoorwaarden onderhandeld. 

- Vraag omtrent scoreborden Moeskroen voor de zomermeetings. In principe hebben we die niet 
meer nodig aangezien we zelf nieuwe scoreborden gaan aankopen. 

- Vraag Kim Barbé om inschrijvingsgelden van de Flanders Cups te verhogen van 5 naar 7 euro 
(voorinschrijvingen kosten geld en de timing zou meer kosten). Er zijn een aantal 
organisatoren akkoord met dit voorstel, een aantal vinden 7 te veel en er wordt gevreesd dat 
dit een nadelig effect zal hebben op de deelname van de Belgische atleten.  
Besluit raad van bestuur: verhogen naar 6 euro indien gebruik gemaakt wordt van de 
inschrijfmodule, indien niet blijft dit op 5 euro. Moet ook aangepast worden in de 
zomerkalender (Josefien!). 
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BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 
(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 
stemming kandidaten 
topsportcommissie 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

Periode zoektocht 
Topsportcoördinator 
(september- oktober 
2019) 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

Overeenstemmende 
clubs tussen kandidaat 
en betreffende lid 
selectiecommissie 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

    
    
  


